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Την ικανοποίηση του εκφράζει ο Δήμαρχος Ζίτσας Μιχάλης Πλιάκος με αφορμή την
απόφαση του Συμβουλίου της Επικρατείας (ΣτΕ) που ακυρώνει την Επιβολή Ειδικού Φόρου
Κατανάλωσης στο κρασί.

      

Σε γραπτή δήλωσή του ο Δήμαρχος Ζίτσας τονίζει: «Χαιρετίζω την απόφαση του Ανώτατου
Δικαστηρίου της χώρας που δικαιώνει τον αμπελοοινικό κλάδο και ειδικότερα τους μικρούς
καλλιεργητές αμπέλου και τις μικρομεσαίες επιχειρήσεις όπως είναι αυτές της
αμπελουργικής Ζώνης Ζίτσας. Από την πρώτη στιγμή ως Δήμος σταθήκαμε στο πλευρό των
οινοπαραγωγών καθώς θεωρούσαμε δίκαιο το αίτημα τους και άδικη της επιβολή Ειδικού
Φόρου Κατανάλωσης στο Κρασί, αποστέλλοντας σχετικές επιστολές στα αρμόδια
Υπουργεία. Η απόφαση του ΣτΕ καταδεικνύει επίσης πως η τοπική αυτοδιοίκηση πολλές
φορές βρίσκεται μπροστά από την κεντρική διοίκηση σε θέματα που απασχολούν τις
τοπικές κοινωνίες, τα αφουγκράζεται και αγωνίζεται μαζί τους για τη δίκαιη επίλυσή τους.»
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